
 

 

 

 
 

 

 

Sundsvall 2024-03-13 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 13 mars 

   Plats: Per capsulam (epost) 

 

 

 

Närvarande: Johannes Dock, Malin Bodin, Richard Nobel, Annelie Byfeldt och Pelle Bodin. 

 

Anmält förhinder: Åke Blomqvist. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Pelle Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen välkomna till 

kvällens möte. 

 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja: Malin Bodin att jämte vice ordförande justera dagens 

protokoll.  

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

§5 

Föregående protokoll  Föregående protokoll från 6 februari lästes upp och lades till handlingarna. 

 

 

§6 

Ekonomi                        Kassören rapporterade att: 

• Ekonomin ser bra ut så här tidigt på året, ingenting som sticker ut gällande 

kostnader och intäkter. Den första utbetalningen av Regionsbidraget för 2024 

har kommit. Nytt är att Regionsbidraget kommer betalas ut i två omgångar, en 

utbetalning i februari och en i juni.  

  

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten.   

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

§7 

Rapporter 

 

 

• Träff Vårby IK 

Konsulenten rapporterade från besök hos Vårby IK den 20 februari. Dom har en 

paragrupp på tio personer som varje tisdag mellan kl 18-19 tränar längdskidor 

tillsammans. På träningen så tränar på både skate och klassisk teknik samt 

tränar i en bana med ojämnheter som gupp och små hopp för att träna på balans 

och koordination. Efter träningen så var det fika i Vårbystugan innan det är att 

dags att bege sig hem.  

 

•  VM rullstolscurling Sydkorea 

Konsulenten rapporterade från VM i rullstolscurling i Sydkorea som pågick 

mellan 1-9 mars, för att dela upplevelsen med andra så lade konsulenten ut en 

daglig bild med text på förbundet FB sida. Sverige slutade på en 4:e plats efter 

förlust mot Kina i matchen om bronset. Sverige har med 4:e platsen kvalat in 

till VM 2025 och Paralympics 2026 i Milano/Cortina. 

   

• Arvsfondsprojekt Örnsköldsviks kommun 

Konsulenten rapporterade från träff med Örnsköldsviks kommun gällande deras 

Arvsfondsprojekt tillsammans med lokala idrottsföreningar. Arvsfondsprojektet 

heter (ett tryggt Örnsköldsvik) alla parter som deltog på mötet var nöjda med 

ansökan och den kommer skickas in till Arvsfonden i slutet av april.  

 

 

 

§8 

Stipendiater årsmöte Följande förslag på stipendiater till årets ledare och årets idrottare har kommit: 

-årets ledare: 

Eva Wikström  Örnsköldsviks GK 

Anita Åström  Orren Parasportförening 

Cassandra Larsson KFUM Kometerna 

-årets idrottare: 

Emma Gundersson Orren Parasportförening 

Angela Nyman KFUM Kometerna 

Patricia Ericsson KFUM Kometerna 

 

Beslutades att: godkänna samtliga förslag på stipendiater till årsmötet. 

 

§9 

Inköp mobiltelefon Kansliet nuvarande mobil är gammal och klarar inte längre av att läsa 

förbundets epost samt att batteriet är dåligt. Konsulenten lämnar förslag på att 

en ny mobiltelefon inhandlas. 

 

 

Beslutades att: godkänna förslaget på inköp av ny mobiltelefon och att 

konsulenten ordnar med det. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

§10 

Skrivelser   

• Inga skrivelser har inkommit. 

 

 

§11 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

 

 

 

 

§12 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir årsmötet den 24 mars kl 12.00 på Hotell Höga 

Kusten. 

 

 

 

 

 

§13 

Avslutning Vice ordförande Pelle Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Pelle Bodin  Malin Bodin 

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 


